# 史凯的简历 (博士生)

# 一、 个人信息:

姓 名: 史凯

性别: 男

出生年月: 1981年3月15日

### 二、教育背景:

小 学: 1988年-1994年 618学校小学在读。

初 中: 1994年-1997年 618学校初中在读。

高 中: 1997年-2000年 618学校高中在读。

大 学: 2000 年-2004 年 就读于西北大学外国语学院,2004 年毕业于西北 大学英语专

2012年-2015年 就读于四川外国语大学外国语学院,2015年毕业于四川外国语大学文学专业。

#### 三、工作经历:

2004年西北大学英语专业毕业后并于当年7月任教于洛阳师范学院外国语学院至今。在工作期间一直担任多门专业课程的讲授任务。在教学期间获得外国语学院教学比赛二等奖;洛阳师范学院最受大学生欢迎教师;优秀教师等多项荣誉称号。

#### 四、 证书与技能:

在大学学习和工作期间 先后获得英语专业四级证书,英语专业八级证书,计算机等级考试二级证书。

# 五、 兴趣爱好:

个人最大的兴趣爱好就是比较喜欢阅读各类书籍,我喜欢阅读,书籍如同我生命中的灯塔,引领我探索知识的海洋,拓宽视野,深化思考。从文学名著到科普读物,从哲学沉思到历史长河,每一本书都是一个新的世界,让我在字里行间感受到智慧与情感的碰撞,享受心灵的滋养与成长。

Resume of Shi Kai (PhD student)

1. Personal Information:

Full Name: Shi Kai

**Gender:** Male

Date of Birth: March 15, 1981

2. Educational background:

**Primary School:** I attended primary school at 618 School from 1988 to 1994.

Junior High School: I attended junior high school at 618 School from 1994 to

1997.

**High School:** I attended 618 High School from 1997 to 2000.

University: I studied at the School of Foreign Languages, Northwestern

University from 2000 to 2004, and graduated from the English major at Northwestern

University in 2004

I studied at Sichuan International Studies University from 2012 to 2015 and

graduated from the Literature major in 2015.

3. Work Experience:

After graduating from the English major of Northwest University in 2004, I have

been teaching at the School of Foreign Languages of Luoyang Normal University

since July of that year. I have been responsible for teaching multiple professional

courses during my work. Received the second prize in the teaching competition of

the School of Foreign Languages during the teaching period; The most popular

teacher among college students at Luoyang Normal University; Multiple honorary

titles such as Excellent Teacher.

4. Certificates and Skills:

Obtained the Certificate of "TEM-4 (Test for English Major Band 4)" and

"TEM-8 (Test for English Major Band 8)" as well as "Computer Level 2

Certificate" during my university studies and work; .

5 Hobbies and Interests:

My biggest personal interest and hobby is reading various types of books. I enjoy

reading books, which are like lighthouses in my life, leading me to explore the ocean

of knowledge, broaden my horizons, and deepen my thinking. From literary classics to popular science readings, from philosophical contemplation to the long river of history, every book is a new world that allows me to feel the collision of wisdom and emotion between the lines, and enjoy the nourishment and growth of my soul.